
KLUB CHOVATEĽOV POĽOVNÝCH SLIEDIČOV 
Štefánikova 10, 810 05  Bratislava 

  

 

 

ZÁPISNICA 
Z VÝROČNEJ ČLENSKEJ SCHÔDZE 

 

 

Miesto konania: Štefánikova 10, Bratislava (budova SPZ) 

 

Konaná dňa:  14.02.2016 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu zápisnice 

 

 

PROGRAM: 

 

1) Otvorenie 

2) Schválenie programu VČS 

3) Voľba mandátovej komisie 

4) Voľba návrhovej komisie 

5) Správa predsedu klubu o činnosti klubu za rok 2015 

6) Správa ekonóma klubu 

7) Správa matrikára klubu 

8) Správa výcvikára klubu 

9) Správa kontrolóra 

10) Správa poradcu chovu pre plemeno Welsh sprienger spaniel 

11) Správa poradcu chovu pre plemeno Nemecký prepeličiar 

12) Správa poradcu chovu pre plemeno Lagotto Romagnolo 

13) Správa poradcu chovu pre plemeno Anglický špringer španiel 

14) Správa poradcu chovu pre vodné španiele 

15) Plán činnosti na rok 2016 

16) Rôzne 

17) Diskusia 

18) Návrh uznesenia VČS 

19) Záver 
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K bodu č. 1 – Otvorenie 

Výročnú členskú schôdzu otvoril MUDr. Janek a v úvode privítal všetkých 

prítomných členov a zahájil rokovanie schôdze. 

 

K bodu č. 2 – Schválenie programu Výročnej členskej schôdze 

 Po otvorení VČS MUDr. Janek predložil na schválenie Program VČS 

  za návrh hlasovalo  20 prítomných 

  proti bolo    0 prítomných 

  zdržali sa hlasovania  0 prítomných 

MUDr. Janek konštatoval, že program bol jednohlasne schválený. 

 

K bodu č. 3 – Voľba mandátovej komisii 

 MUDr. Janek predložil návrh, aby v mandátovej komisii pracoval p. Folťan. 

  Za návrh hlasovalo  20 prítomných 

  proti bolo    0 prítomných 

  zdržali sa hlasovania  0 prítomných 

MUDr. Janek konštatoval, že program bol jednohlasne schválený. 

K bodu č. 4– Voľba návrhovej  komisie 

            p. Folťan navrhol do komisie pána Cigáňa a Ing.Sýkoru. 

  Za návrh hlasovalo                 20 prítomných 

  proti bolo                                 0 prítomných 

  zdražalo sa hlasovania             0 prítomných 

 

 

K bodu č. 5– Správa o činnosti klubu za rok 2015 

 Správu o činnosti klubu predniesol predseda klubu MUDr. Janek. Zhodnotil činnosť 

klubu za rok 2015, poukázal na dosiahnuté výsledky, že sa klub stabilizoval, má vysoko 

pozitívne ekonomické ukazovatele,  poďakoval členom výboru za aktívny prístup pri plnení 

zverených úloh. Akcie poriadané klubom v minulom roku boli vydarené čo sa týka 

výstavníctva aj čo sa týka poľovných skúšok avšak pre nedostatok záujmu  boli 

zrušené.Rovnako informoval, že sa podarilo presadiť udeľovanie titulu CACT aj pri 

Jesenných skúškach retrieverov, ktoré náš klub organizuje pre psov, ktorí nepreukazujú 

hlasitosť. Pripomenul, že hlasitosť v krajine pôvodu je vyraďujúci faktor z chovu a je 

nežiaduca. V  Európe sa hlasitosť požaduje v Nemecku, Čechách , Rakúsku, Švajčiarsku  a na 
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Slovensku. Len na Slovensku nie je alternatíva v podobe skúšok A reglementu - teda bez 

hlasitosti a skúša sa len reglement B s hlasitosťou. Nakoľko nie su podmienky v revíroch, 

zvere je málo /zajace a využívanie zahraničných krytí v chove sa hlasitosť u našich psov 

pomaly vytráca a preto je povinnosťou klubu zareagovať na túto skutočnosť a zareagovať na 

ňu úpravou. Ďalej sme žiadali, aby aj na farbiarskych skúškach bolu udeľovaný titul CACT, 

nakoľko úlohou sliediča je sliedenie, ale žiaľ to sa nám zatiaľ  nepodarilo presadiť.   

 

 

 

K bodu č. 6 – Správa ekonóma klubu 

 V ďalšej časti vystúpila ekonóm klubu Ing. katarína Olešanská , ktorá predložila 

správu o finančnom hospodárení, písomná správa tvorí prílohu zápisnice. Nadviazala na 

predloženú správu a predložila návrh rozpočtu klubu na rok 2016. Ing. Katarína Olešanská 

prevzala funkciu v októbri 2015 a dovtedy ju spravoval predošlý ekonóm klubu, ktorý sa 

fukcie pre nadmerné pracovné zaťaženie vzdal. 

Agendu naďalej spracovávala externá firma Účtomol s. r. o., nakoľko legislatíva ohľadom 

účtovníctva sa mení zo dňa na deň. 

 

K bodu č. 7  – Správa matrikára klubu 

 Matrikár klubu p. Folťan uviedol svoju správu o stave členskej základni, poukázal na 

nedostatky v prístupe niektorých členov pri plnení základných povinností a to nahlásenie 

zmien osobných údajov a pod. ako aj to, že treba do platieb písať aj od koho sú, pretože sa to 

mnohokrát nedá identifikovať od koho sú.. Informoval, že máme 27 nových členov .Databáza 

členov, ktorí majú zaplatené členské je na stránke klubu. K dnešnému dňu máme 73 platiacich 

členov, stále sme tolerantní k oneskoreným platbám. Neuhradenie poplatku znamená 

vyradenie z evidencie a potom sa berie člen ako nový s tým, že si musí uhradiť zápisné + 

členské. 

Treba si uvedomiť, že je to dobrovoľná neplatená fukcia. 

Správu predložil písomne a je súčasťou zápisnice. 

 

K bodu č. 8 – Správa vycvikára klubu 

 Výcvikárka klubu MVDr. Hrúzová zhodnotila dosiahnuté výsledky na úseku výcviku.  

. Písomná správa tvorí prílohu zápisnice. 
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K bodu č. 9 – Správa kontrolóra 

 Kontrolór klubu Mgr. Repka predložil správu o svojej činnosti a je prílohou zápisnice. 

 

K bodu č. 10 – Správa poradcu chovu pre plemeno WSS 

 Poradkyňa chovu pre plemeno WSS Mgr. Jana Janek predložila správu o stave a chove 

plemena a táto správa tvorí prílohu zápisnice. 

 

K bodu č. 11 – Správa poradcu chovu pre plemeno NP 

 Poradca chovu pre plemeno NP p. Folťan predložil správu o stave a chove plemena 

a táto správa tvorí prílohu zápisnice. 

 

 

K bodu č. 12– Správa poradcu chovu pre plemeno Lagotto Romagnolo 

 Správu za poradcu chovu plemena LR predložil p.Fodor a táto správa tvorí prílohu 

zápisnice. 

 

K bodu č. 13 – Správa poradcu chovu pre ASS 

 Poradkyňa chovu pre plemeno ASS Mgr. Cigáňová predložila správu o stave a chove 

plemena a táto správa tvorí prílohu zápisnice. Predložila aj návrh  na úpravu podmienok 

chovnosti pre anglického špringer španiela nasledovne: 

Každý anglický špringer spaniel musí do chovu  absolvovať Klubové jarné skúšky sliedičov.+ 

akákoľvek skúška pošovnej upotrebiteľnosti. Návrh je súčasťou tejto zápisnice . 

Za hlasovalo : 20 členo 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

K bodu č. 14 – Správa poradcu chovu pre vodné španiele 

 Poradca chovu pre vodné španiele Bc.  Viera Janeková  predložila správu o stave 

a chove daných plemien a táto správa tvorí prílohu zápisnice.  

 

K bodu č. 15 -  Plán činnosti na rok 2016 

 Plán činnosti na rok 2015 predložili MVDr. Hrúzová, Mgr. Cigáňová 

 

a) Skúšky: 

a. 16. 04. 2016  Jarné skúšky sliedičov   Borský Mikuláš+ bonitácia  
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b. 28. 05. 2016 Klubové farbiarske skúšky MP a R Levice           

c.  15. 09. 2016  Klubové jesenné skúšky MP a R PZ Kúty     CACT 

d. 10. 10. 2016 Klubové farbiarky duričov  Levice          CCT 

 

 

b) Výstavy:  

a. 19. 03. 2016 Špeciálna výstava sliedičov            Dunajská Lužná + bonitácia 

b. 03é. 09. 2015  Klubová výstava sliedičov  Báč + bonitácia 

K bodu č. 16,17 – Rôzne + Diskusia 

 

p.Bada - navrhuje u plemena nemecký prepeličiar do chovu pripustiť len jedincov, ktorí 

absolvujú skúšku z hlasitosti so známkou 3. 

Za návrh hlasovalo : 20 členov 

Proti : 0 

Zdržalo sa  : 0 

Návrh bol prijatý .  

Predseda navrhol, aby Výročná členská schôdza potvrdila  Ing. Katarínu Olešanskú vo 

funkcii ekonóma. 

Za návrh hlasovalo : 20 členov 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

Návrh bol prijatý 

K bodu č. 18– Návrh uznesenia VČS 

 Návrh uznesenia predložil predseda návrhovej komisie Ing. Milan Sýkora a ten tvorí 

prílohu zápisnice. 

O predloženom návrhu dal MUDr. Janek hlasovať: 

 za návrh hlasovalo   20 prítomných 

 proti bolo   0 prítomných 

 zdržali sa hlasovania  0 prítomných 

MUDr. Janek konštatoval, že predložený návrh bol jednohlasne schválený.  

 

K bodu č. 19 – Záver 

 Na záver MUDr. Janek poďakoval všetkým prítomným za aktívnu účasť na rokovaní 

schôdze a poprial všetkým veľa pracovných a osobných úspechov. 



 6 

 

    Návrh uznesení VČS 

 

VČS berie na vedomie:  

- správu predsedu klubu o činnosti klubu za rok 2015 

- správu ekonóma klubu 

- správu matrikára klubu 

- správu výcvikára klubu 

- správu kontrolóra klubu 

- správy jednotlivých poradcov chovu ašš, wss, np, lr 

 

Výročná členská schôdza schválila: 

 

- program VČS 

   člena mandátovej komisie p. Folťana 

   členov  návrhovej komisie p. Cigáňa a Ing..Sýkoru 

   overovateľa zápisnice p.Fodora 

- kooptáciu Ing. Kataríny Olešanskej za ekonómku klubu 

- zmenu hlasitosti nemeckého prepeličiara pri zaradení do chovu zo zmánky 2 na známku 3 

- zmenu pri zaradení do chovu  anglického špringer španiela -  Varianta B: 

  Klubové jarné skúšky sliedičov + akákoľvek skúška poľovnej upotrebiteľnosti 

- plán činnosti na rok 2016 

 

Výročná členská schôdza ukladá : p. Folťanovi zabezpečiť Klubové  jarné skúšky a ich 

zverejnenie   na klubovej stránke . 

 

V Bratislave, 14. 02. 2016 

Zapísala: Bc. Viera Janeková 

 

 

 

 

Overovateľ : Jozef Fodor 


